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Ìndex Fa justament un any que des d´aquesta tribuna llençàvem un crit d'optimis-
me per ajudar a deixar enrere el mal son de la pandèmia. 

Les vacunes eren una sòlida esperança i havíem aconseguit immunitzar a 
tots els nostres usuaris i a totes les persones que treballen amb nosaltres 
en un temps rècord.

Si bé l'efecte d'aquestes, dificultant amb gran eficàcia la infecció greu, ha 
estat confirmat amb escreix, l'expansió entre joves poc immunitzats a l'es-
tiu de 2021 i l'aparició de la variant òmicron, de menys virulència, però molt 
més infectiva, ens ha tornat malauradament a mantenir un any més en una 
situació de restriccions que volíem deixar enrere.

Afortunadament, la clara evolució a la baixa de la sisena onada i l'evidencia 
durant aquests dos últims mesos de la molt menor gravetat i letalitat de la 
infecció, ens tornen a omplir d'optimisme respecte a reprendre la normali-
tat de la Fundació, la vida social i familiar.

Les institucions sanitàries internacionals com l'OMS, els organismes euro-
peus, el Govern espanyol i la Generalitat de Catalunya, tenen encara molta 
feina per fer i els hi toca reflexionar sobre l'ocorregut i treballar per impedir 
noves situacions com les viscudes.

Però a les organitzacions com la nostra, ens toca quelcom igualment im-
portant i urgent: portar la normalitat i la tranquil·litat definitiva a tothom.

I és obvi que el nostre Govern ha d'estar també al nostre costat, en aquest 
objectiu que té lògicament una clau imprescindible: recuperar l'equilibri 
financer trencat per l'excepcional situació d'aquests dos anys.

Qüestions com una inflació desbocada pels estàndards europeus, el lògic 
increment dels salaris o les mesures extraordinàries adoptades durant la 
pandèmia, que ha incrementat, per una banda, la despesa i per l'altra ha 
impedit una normalització dels ingressos, ens obliguen a tots a una res-
posta immediata i suficient.

Nosaltres continuarem fent tot l'esforç que estigui en les nostres mans. I 
estem segurs que les moltes institucions i empreses que sempre ens han 
ajudat, també ho faran amb el major èmfasi possible.

Però en aquest objectiu compartit, es fa imprescindible que el govern doni 
prioritat a recuperar la malferida economia dels agents que treballem per 
les persones amb DiD i les seves famílies, com lògicament l'ha donat a les 
estructures de salut durant la pandèmia.

A tall d'exemple, les ajudes previstes en els Decrets Llei 29/2020 i 35/2020 
per totes les organitzacions, siguin en règim de concert o de subvenció, 
han d'arribar de forma immediata als que hem lluitat aquests anys per 
aconseguir que la pandèmia afectés el menys possible a les persones i 
famílies que han confiat en nosaltres.

La sostenibilitat econòmica de tot el sector és l'única garantia per acon-
seguir el futur que desitgem pels que son objectiu del nostre esforç , la 
nostra vocació i la nostra màxima estima.

I el nostre govern no ens pot fallar en aquesta fita compartida.

Lluís Monset
President 
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les activitats pels usuaris, no es creen 
nous equipaments i a poc a poc acaba 
influint en l’atenció. 

Demanem fer més visible el sector. 
Estem davant un sector petit que es 
pot arreglar sense massa recursos. 
No entenem com les persones 
amb discapacitat intel·lectual  estan 
marginades del món, quan al final 
no deixen de ser persones com les 
demès. Una societat que no acull 
els més dèbils no serà mai una bona 
societat.

La situació actual i l’evolució els 
darrers deu anys ha fet que moltes 
entitats estiguin en una situació 
econòmica i funcional precària que 
les posa en risc, caldria conscienciar 
a l’administració i a la societat en 
general d’aquesta realitat.

Cóm està el tema de les llistes 
espera en el sector?

La llista d'espera en el sector ha 
patit un creixement durant 10 anys 
de manera que ara hi ha unes 4500-
5000 persones amb discapacitat 
intel·lectual pendents de plaça (tant en 
residència (1000) com en llars (2500) i 
centres de dia i teràpia ocupacional. 

El creixement del sector en places 
ha sigut ínfim en aquests darrers 
10 anys. Molt poques places s´han 
obert i la llista d´espera s´ha disparat. 
Això comporta tenir famílies que es 
van desestructurant perquè tenen 
persones a casa que haurien de ser 
ateses en centres i per empreses 
especialitzades, ens trobem amb  
persones amb discapacitat que no 
tenen accés a serveis que els farien 
créixer i donar una vida més plena. 
Tanmateix, escoles d'educació 
especial que no poden fer que els 
seus usuaris puguin sortir de l'escola 
als 18 anys (edat que els pertoca) 
ja que la manca de places no els hi 

ofereix sortides dignes.

Cóm es resol aquesta llista d´espera?

Malgrat tot, la llista d´espera es pot 
resoldre amb no massa recursos.

Al sector de la discapacitat intel·lectual 
i amb les places que tenim avui en dia 
pendents, amb una aportació d’uns  
130 milions d´euros en la despesa 
anual en tarifes per pagar les places 
que caldria crear, tindríem resolt el 
problema.

Caldrà, però, fer les inversions 
necessàries per què totes les persones 
amb DI en llista d’espera tinguessin 
accés a la plaça corresponent. Cal 
fer inversió en equipaments (pisos, 
residència, centres de dia). Cal 
buscar les possibilitats i capacitats 
d’inversió per crear les places i que 
l’administració les concerti. Per tant, 
estem davant un sector petit que 
necessita recursos però soluciona la 
vida a molta gent. 

Per tant, el que es demana és que 
es facin convocatòries per concertar 
places?

Un altre dels temes importants és la 
variació i tendències en les tipologies 
d’usuaris  que trobem al sector 

Les persones afectades per les 
síndromes clàssiques (Síndrome de 
Down, Cornelia de Lange, Síndrome 
de Rett, trisomies...  per citar alguns 
exemples) estan desapareixent per 

l’edat i degut a les lleis de l’avortament 
(que ja ha complert 25 anys)i cribratges 
prenatals. 

Actualment ens trobem amb moltes 
persones amb DI amb Trastorn de 
Conducta afegit amb autisme, amb 
patologies genètiques per mutacions, 
persones afectades per les addiccions 
i els fills d’aquestes, amb la síndrome 
alcohòlic-fetal... són persones amb DI 
més autònomes en el dia a dia però 
amb trastorns de conducta i per tant 
casos molt més complexos d’atendre 
i que necessiten noves maneres 
de ser atesos i això vol dir noves 
inversions, més i millor formació dels 
professionals i més recursos... Aquesta 
situació comporta disposar de nous 
equipaments, resituar la gent a altres 
espais i nous models d’atenció.

Per acabar, cóm percep el futur del 
sector?

És complexa la resposta, però jo 
diria que un país no pot avançar si 
oblida els més dèbils, un país no 
serà un gran país si no ajuda als més 
vulnerables... i això vol dir recursos, 
inversions, professionals, formació, 
equipaments... però també vol dir 
consciència social, compromís de 
les administracions, de la societat, 
és important que treballem per la 
inclusió.

A la societat hi cap tothom... i tothom 
som tots. Tots tenim els mateixos 
drets i deures. Tots necessitem un cop 
de ma de tant en tant. Necessitem la 
família, l’escola, la feina, l’habitatge, 
el lleure, els companys... per què uns 
podem tenir-ho i els altres no? Doncs 
som-hi.

Jo crec que el futur del sector serà 
de creixement lent però es milloraran 
els recursos, la societat s’adonarà que 
l’atenció a les persones amb DI és 
imprescindible tant com ho és l’atenció 
a la gent gran, a la salut mental, a 
l’era digital, a les renovables... de fet 
tot ha de créixer i tan sols es pot fer 
amb més recursos, per què des de 
l’administració una vegada més han 
d’oblidar les persones amb especials 
dificultats?.

Com veu la situació del sector de la discapacitat 
intel·lectual a Catalunya?

La situació del sector, actualment, és precària. Tenim 
sensació d´oblit i escassa valoració per part de 
l’administració i en part per la societat en general. Estem 
parlant d´un sector petit que se’l valora molt des de 
les famílies que oferim solucions a les persones amb 
Discapacitat Intel·lectual i, per tant, a les famílies. 

Som un sector que en l'actualitat està professionalitzat i 
atès a través d’entitats sense ànim de lucre (Fundacions, 
Associacions...)  aquestes entitats varen néixer a partir 
d’associacions de (pares) famílies amb situacions 
complexes per tal de poder atendre els seus fills amb DI.  
Aquestes associacions han evolucionat i actualment estan 
professionalitzades, concertades amb l’administració, 
regulades per diferents normatives i presten un servei 
públic des d’entitats privades, convertint- se en “empreses 
de serveis” (amb la forma jurídica que toqui a cadascuna 
d´elles: Fundació, Associació, Cooperativa...).

Quin és l´estat de les tarifes al sector?

Ĺany 2009 es produeix un increment de tarifes destinades 
a les entitats dedicades a l’atenció a  persones amb 
discapacitat intel·lectual, en els diferents serveis 
(Residències, Llars, Centres de Dia...) i fins al 2019/2020 no 
hi ha hagut un nou increment de les mateixes de manera 
que les tarifes 2022 són inferiors a les tarifes 2009. Aquest 
any 2022 tampoc hi ha increment de tarifes en el sector, 
una mostra més de l’oblit per part de l’administració.

Hem estat 10 anys amb les tarifes congelades (fins i tot 
l´any 2012 varen baixar les tarifes).

Estem davant d´un sector maltractat que ha patit una 
pèrdua de poder adquisitiu dels professionals (salaris IPC 
entre 15-17%). Congelació salarial durant deu anys. Podem 
parlar de salaris baixos mileuristes en un sector que atén 
persones amb DI.

La conseqüència és que baixen les inversions i les 
possibles millores i renovació en els centres, disminueixen 

Joaquim
Serrahima
President Coordinadora de Centres per a persones amb 
discapacitat intel·lectual de Catalunya.

A la societat hi cap 
tothom... i tothom som 

tots. Tots tenim els 
mateixos drets i deures.  
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El Dr. Enrique Ferrer Rodríguez és neurocirurgià des de fa 
més de 46 anys i ha estat professor titular de Neurocirurgia 
de la UB, cap del servei de Neurocirurgia de l'Hospital 
Clínic durant 25 anys i del servei de Neurocirurgia de Sant 
Joan de Déu en els últims 6 anys.  És membre del comitè 
científic de la Fundació Finestrelles.

Com a bon coneixedor de la patologia neurològica i 
cerebral, haurà de tenir un concepte molt clar de la 
disfunció cerebral i la discapacitat física i mental, no és 
cert?

He tingut contacte amb tota classe de pacients amb 
afectacions neurològiques causades per alguna mena de 
discapacitat. Conviure amb aquests pacients i assumir la 
seva situació per a inserir-los en una "vida normal" ha estat 
el repte constant.

Hem de distingir dos tipus genèrics de discapacitat. La 
física, causant d'una minusvalidesa, de major o menor 
grau, que li impedeix a l'individu realitzar funcions que 
poden arribar a limitar la seva autonomia i, per tant, crear-

los dependència. En aquests casos les funcions cognitives, 
és a dir mentals, poden romandre intactes. No és així en 
moltes malalties neuro-degeneratives, on el problema pot 
ser invers. És a dir, en les fases inicials d'un pacient amb 
malaltia d'Alzheimer, no existirà minvament físic i, en canvi, 
la deficiència cognitiva, especialment de la memòria és el 
que predomina, generant una discapacitat d'origen mental.

L'altre gran grup de discapacitats afecta essencialment a 
l'esfera mental. Un gran grup de pacients amb discapacitats 
congènites secundàries a trastorns genètics, com la 
Síndrome de Down, o aquells que van adquirir el seu dèficit 
a conseqüència d'un esdeveniment patològic adquirit tant 
en la vida fetal, abans del naixement, com en el moment 
del naixement o durant els primers anys d´ infància. Les 
lesions cerebrals perinatals, secundàries a problemes de 
falta d'oxigenació en aquest moment, són responsables 
d'un nombre elevat de discapacitats neurològiques que 
aquests nens arrossegaran tota la seva vida.

En el passat, moltíssims de tots aquests pacients patien 
una desatenció en el nucli familiar i l'abandonament social 
passava amb freqüència. Per això, no era estrany trobar un 

Dr. Enrique
Ferrer Rodríguez
Neurocirurgià. Cap del servei de Neurocirurgia de 
l'Hospital Clínic de Barcelona i de Sant Joan de Déu. 

selecte i nombrós grup de pacients 
amb aquests tipus de discapacitat en 
els grans Centres de Salut Mental, o 
en serveis de neurologia que també 
recollien llavors, una varietat enorme 
de pacients amb diferents afeccions 
neurològiques.

Ha canviat el panorama científic 
entorn de la discapacitat avui dia?

Naturalment. S'ha progressat en 
la filiació de causes i en la seva 
prevenció, quan això és possible. 
L'estudi i cura durant l'embaràs de la 
salut fetal, és un fet consolidat avui 
dia. La detecció d'anomalies fetals 
greus en l'etapa intrauterina pot portar 
a la interrupció de l'embaràs, emparat 
en un marc legal progressista. Una 
altra cosa són les creences religioses 
que permetran o no la interrupció 
d'aquests embarassos sempre avalats 
per una raó mèdica comprovada.

D'altra banda, la neurocirurgia és 
una especialitat amb el focus en el 
tractament de la patologia neurològica 
amb l'objectiu d'evitar o restaurar 
el dèficit o seqüeles neurològiques 
o psicològiques que el pacient pot 
presentar tant abans de la cirurgia 
com posteriorment a aquesta, com a 
seqüeles de l'acte quirúrgic.

La prevenció del mal neurològic ha 
progressat molt, així com alguns 
aspectes de la restauració neurològica, 
que estan  lluny d'assumir un repte de 
manera satisfactòria, però no estarem 
molt lluny del veritable acostament a 
aquestes situacions.

Com s'enfronta a aquestes 
discapacitats infantils?

Personalment he canviat la meva 
actitud davant  d'ells. He conegut 
amb deteniment aquests pacients i he 
après que molts d'ells tenen capacitats 
conservades que degudament 
estimulades i explotades poden 
reduir el seu grau de dependència i el 
benestar dels mateixos individus.

El mateix Estat articula algunes 
mesures per a ajudar aquests individus 
i a les seves famílies a mantenir un 
grau d'atenció i cura en aquesta 
població dependent.

No obstant això, no és suficient i la 
càrrega que pot representar per a 
una família el sobreesforç de cuidar 
adequadament d'una persona amb 
discapacitat, és substituït  amb l'afecte 
que li atorga la unitat familiar, i que 
he anat comprenent a poc a poc, 
però que requereix ajudes públiques 
suplementàries perquè aquests 
ciutadans de dret tinguin una vida 
digna.

Què aporta la Fundació Finestrelles 
en aquest àmbit?

La Fundació Finestrelles va sorgir 
de la iniciativa de diverses famílies 
acomodades que tenien algun cas 
en el seu si. L'absència o insuficiència 
de recursos públics per a atendre'ls 
adequadament va generar la 
necessitat d'unir esforços i crear el que 
és avui dia la Fundació Finestrelles. 
No obstant això, voldria destacar una 
característica important d'aquest 
centre i és l'edat mitjana dels seus 
pacients. Des de la situació inicial en 
què els ingressats eren nens o joves, 
els anys han transcorregut i aquests 
joves s'han fet grans o fins i tot envellit, 
la qual cosa li dóna un caràcter 
especial a la Fundació.

Alguns dels seus pacients estan 
ingressats fins que moren, a 
conseqüència d'una llarguíssima 
estada o de la intercurrencia de 
patologies que poden patir aquests 
pacients.

En tot cas, és evident que la seva labor 
està mantinguda primitivament gràcies 
a l'esforç d'aquestes famílies pioneres 
i a l'ajuda pública deficitària avui i 
suplementada per la imprescindible 
col·laboració ciutadana.

Què aporten Vostès a la Fundació?

Poc, de moment. La intenció és posar 
al servei de la fundació el nostre 
coneixement i alguna cosa del nostre 
temps, sense oblidar els contactes 
socials i professionals que tenim.

La intenció és posar al servei 
de la fundació el nostre 

coneixement i alguna cosa 
del nostre temps, sense 

oblidar els contactes socials 
i professionals que tenim.
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Torna el Sopar 
5 Estrelles als jardins
de Finestrelles

El Dilluns 14 de juny de 2021 es va celebrar el Sopar 5 
Estrelles als jardins de la Fundació Finestrelles. Un acte 
molt especial per la fundació i que l’any passat no es va 
poder dur a terme. El sopar es va realitzar amb aforament 
limitat i seguint els protocols de seguretat establerts.

L’esdeveniment va ser tot un èxit. El sopar va ser servit per 
el Restaurant la Gormanda amb la xef Carlota Claver al 
capdavant. Jordi LP va exercir com a mestre de cerimònies 
de l´acte.

Durant el sopar els patrocinadors van otorgar les diferents 
beques. SALVAT va fer la entrega de la Beca de  fisioteràpia, 
ASISA va fer entrega de la beca de musicoteràpia, 
AGEFRED va lliurar la beca d’oci i lleure 2021 i SHOPPING 
CENTRE FINESTRELLES la beca Esport 2021-2022.

La fundació va traslladar el seu agraïment pel recolzament 
en aquest any difícil de tots els actes solidaris organitzats 
així com el Sopar 5 Estrelles. 

Agraïment als patrocinadors de la Fundació: SALVAT, 
ASISA, COMERTEL, SHOPPING CENTRE FINESTRELLES 
i CONSTRUNEXT. Tanmateix als patrocinadors del sopar: 
REIG JOFRE, EUROMADI i AGEFRED, així com totes aquelles 
persones que ens acompanyen habitualment.

Gràcies a la recaptació es podrà seguir oferint teràpies 
i serveis més personalitzats, per tal de desenvolupar al 
màxim les capacitats dels nostres usuaris i millorar el seu 
benestar.

Un any més un gran èxit d'asistencia al sopar 
solidari organitzat per la Fundació Finestrelles.
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Concert
benèfic 2021
Una Nit d'Arts

L'Espectacle benèfic 'Una Nit d'Arts', celebrat a la 
Sala Barts de Barcelona, va congregar 400 persones 
amb l'asistència de personalitats destacades, que van 
contribuir a la recaptació per ajudar a la compra de 
material de protecció pels usuaris i personal de la 
Fundació Finestrelles.

Els darrers anys un dels actes per excel·lència de la 
Fundació Finestrelles ha estat el concert benèfic per 
Finestrelles.

El dilluns 25 d´ Octubre de 2021, vam celebrar l´espectacle 
benèfic "Una nit d´ arts" a la Sala Barts, sota la direcció 
de Marcel Gorgori, i amb la col·laboració d´ Alex Vicens 
(Tenor), Maribel Ortega (Soprano), Marc Sala (Tenor), 
Carles Daza (Tenor) i Josep Buforn (Pianista).

L’objectiu, cada any, es oferir una bona estona als amics 
de la fundació i recalçar-nos en aquests moments 
difícils per tots. La recaptació del concert ajudarà a la 
compra de material de protecció pels usuaris i personal 
de la Fundació. I també per seguir desenvolupant  a els 
programes personalitzats per a totes les persones amb 
discapacitat intel·lectual que a diari atenen a la Fundació 
Finestrelles.

Ĺ acte va ser un èxit i va congregar 400 persones, 
entre les que va destacar la presència, entre d´ altres, 
de Montserrat Vilella i Cuadrada (Directora general 
de l'Autonomia Personal i la Discapacitat), Meritxell 
Budó. (Secretaria d´ Atenció Sanitària i Participació de 
la Generalitat) Antonio Cañete (president de PIMEC) , 
Xavier Trias (ex alcalde de Barcelona), per citar algunes 
de les personalitats assistents a l´ espectacle.

Desde Finestrelles ja estem treballant en l´ edició del 
2022, que de ben segur, no us decebrà  

"Aquest any, el concert benèfic
va congregar 400 persones a
la Sala Barts."
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Noves incorporacions
a la família de
la llar Finestrelles

Volem donar la benvinguda als nous companys que 
durant els darrers mesos han passat a formar part de 
la família Finestrelles, tot i que alguns d’ells ja estaven 
vinculats al nostre  servei de teràpia ocupacional.

Al mes d’octubre vàrem tenir les incorporacions de 
la Teresa, l’Stephanie i l’Armando, tots tres usuaris 
del nostre taller ocupacional des de fa molts anys i 
que també feien ús del servei de respir de manera 
habitual. L’adaptació, doncs, s’ha produit de manera 
gradual i satisfactòria i ara podem dir que tenen dues 
cases: la dels seus familiars i la llar de Finestrelles.

D’altra banda, el Jaume i la Isabel són també dues 
noves incorporacions, al mes de novembre i desembre 
respectivament. En el cas de la Isabel ja havia fet 
ús del nostre servei de respir en diverses ocasions i 
el fet de passar a compartir el seu espai amb nous 
companys és una experiència que necessita del 
seu temps de processament però estem segur que 
tot sortirà bé ja que s’ha sentit molt ben acollida 
per la resta de persones que formen part de la Llar. 

En el cas del Jaume és la primera vegada que 
s’està amb nosaltres, però manifesta estar content 
i ha congeniat bé amb els seus nous companys.

Podríem dir que el fet de tenir noves persones residents 
ens produeix molta satisfacció, perquè d’una banda 
estem donant resposta a una necessitat familiar i social, 
i per l’altre costat als professionals i resta de companys 
que viuen a la llar rebem un plus de motivació per 
compartir noves vivències que de ben segur ens 
aportaran un munt d’experiències enriquidores. 

"Teresa, Stephanie, Armando, 
Isabel, Jaume. Benvinguts a la 
gran família de la Fundació 
Finestrelles."

Noves persones residents, que de ben segur ens 
aportaran un munt d'experiències enriquidores.

13Fundació Finestrelles

LA FUNDACIÓ

12 donwup

LA FUNDACIÓ



La Consellera i la Secretaria General ens van respondre que el 
important tema de les llistes d’espera, l’abordaran aquest any 
fent una convocatòria de places.

Òbviament, des de la nostre visió, caldrà al veure quantes places 
es convocaran al nostre territori. 

Ens van explicar que el Departament disposa d’un increment de 
pressupost limitat que ha de repartir entre totes les necessitats 
existents. 

Per últim els vam exposar el problema que ens està suposant la  
falta de pagament de les tarifes extres per cobrir les despeses 
que ha generat el COVID, que es van publicar en els decrets-lleis 
29/2020 i 35/2020.

En aquets decrets–lleis s’atorgaven aquestes tarifes a centres 
concertats i subvencionats sense distinció però sembla que els 
centres concertats ho esta rebent i els subvencionats no. 

La Consellera i la Secretaria General ens van explicar que tenien 
problemes interns per efectuar aquets pagaments però que era 
el seu compromís solucionar-ho en breu.

En resum, una visita rebuda amb una gran cordialitat per la 
Consellera i el seu equip, on es va demostrar el seu coneixement 
de la nostre institució i el gran interès per solucionar els temes 
exposats, amb una clara actitud de comprensió i complicitat que 
volem explicitar i agrair públicament. 

Sempre amb 
nosaltres

Maite Agell Magriñá

(60 anys).

Feia 44 anys que la Maite formava part de la família de 
Finestrelles. La Maite era una dona tendre, detallista, 
presumida, familiar i molt estimada i apreciada per 
totes les persones que han format part d’aquesta 
casa. Ens ha obsequiat amb un munt de moments 
entranyables.

Aquest any ens hem hagut de despedir de persones 
molt especials per Finestrelles 

Montse Folch i Llimona

(87 anys). 

La Montse feia 46 anys que formava part de la família 
Finestrelles, els seus pares van ser part de les famílies 
fundadores. Per a tots nosaltres era la nostra estimada 
àvia. Afectuosament l’anomenàvem ”abueli”. Una dona 
amb caràcter, alhora que entranyable i molt generosa 
amb tothom. Li encantava passar estones mirant 
pel·lícules i escoltant òperes de Pavarotti. 

El dia 15 d’octubre la honorable Consellera de Drets Socials, Sra. 
Violant Cervera junt amb la Secretaria General Anna Figueras ens 
van rebre en la seu del Departament a una representació de La 
Fundació Finestrelles integrada per el President de la Fundació, 
Dr. Lluis Monset, la  Directora General Lourdes Mas i la Gerent 
Marisa Sanchez.

Vam presentar-li la Fundació Finestrelles, i li vàrem exposar els 
temes que ens preocupen :

En primer lloc, la existència de més de 3.000 persones en llista 
d’espera, tenint places desocupades en el sector. 

També li vam sol·licitar la concertació de les places de residencia 
que tenim a la Fundació Finestrelles, i la conveniència de 
traslladar a aquestes places persones que actualment estan a la 
Llar de la Fundació, però el seu procés de envelliment les porta 
a necessitar atenció residencial 24 hores, alliberant d’aquesta 
forma places de Llar i STO que  es a on hi han. més necessitats.

Violant
Cervera
Consellera de Drets Socials de 
la Generalitat de Catalunya
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Lucía Claudel

(40 anys).

La Lucía formava part de la família Finestrelles des 
de l’any 2006 en el Servei de Teràpia Ocupacional i 
ens va deixar el passat mes de gener. Era una dona 
que sempre estava de bon humor, li agradava molt 
practicar esport,  la música i ballar. Sempre amb ganes 
de xerrar i molt estimada pels tothom. La recordarem 
amb un gran somriure.
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TROBADA AMB LA CONSELLERA

"L'important tema de les 
llistes d’espera, l’abordaran 
aquest any fent una 
convocatòria de places."



Agraïments

AGRAÏMENTS

Fes-te Amic de Finestrelles

Fes-te Amic de la Fundació  
i fes gran el  projecte 
Finestrelles!

Gràcies a l’esforç dels amics de la Fundació podem tirar 
endavant projectes que d’altra manera no serien possibles.

Si vols ser amic de Finestrelles truca ara mateix al 
93 371 34 41 o envia un correu electrònic a info@

fundaciofinestrelles.com.

Ajudaràs a una causa justa i obtindràs desgravació fiscal.
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Empreses i entitats solidàries

Volem enviar el més sincer agraïment a totes aquelles 
entitats i persones que han ajudat a millorar la qualitat 

de vida dels nostres nois i noies durant la pandèmia. 

 Amb una menció especial a les següents empreses i persones 
que van aportar material durant la primera etapa:

Podeu fer les vostres aportacions a la compta de donacions. ES52 2100 2742 3102 0006 4463
i ajudareu a que les persones amb discapacitat intel·lectual tinguin més opcions i una vida més plena.
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Una petita ajuda
és un gran regal

Fundació privada 
pro-disminuïts psíquics Finestrelles 

Sometents, 46-54
08950 Esplugues de Llobregat

 Tel: 93 371 34 41

www.fundaciofinestrelles.com

Podeu fer les vostres aportacions a la compta de donacions. ES52 2100 2742 3102 0006 4463
i ajudareu a que les persones amb discapacitat intel·lectual tinguin més opcions i una vida més plena.


